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Plaatselijk Belang Oldemarkt 
Notulen Algemene Leden vergadering 2022 
Datum: 3 maart 2022, 19:30 – 20:30 
 
Aanwezig namens het bestuur: Gert ter Schure (GtS), Yvo Booisma (YB), Karla Bult 
(KB), Linda Bult (LB), Dennis Hottinga (DH), Annelies van Wijk (AvW), Margo Veenstra 
(MV), Wilco Verschuren (WV), Jan Bosch (JB), Marcel Prins (MP), Jurgen Raafs (JR) 
Aanwezige leden PBO: 36 leden (presentielijst op te vragen bij Secretaris) 

Afmeldingen: Johan Borg, Piet van Noort, Harry Koning, Annelies van Wijk 

Notulist: Yvo Booisma, Secretaris PBO 

1. Opening van de Algemene Leden Vergadering 2022 

De voorzitter, Gert ter Schure, opent de vergadering en heet iedereen welkom. Het dagelijks bestuur is  

aanwezig, op 2 afmeldingen na door ziekte. De vergadering sluit om 20:30, waarna de een deel van de film 

‘Vrijheid’ wordt gepresenteerd door Robert Punter. 

 

2. Goedkeuring Notulen ALV 18 februari 2021 
De notulen van de ALV 2021 zijn zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

3. Mededelingen / Ingekomen vragen 

De volgende vragen zijn binnengekomen voor de vergadering en worden direct behandeld: 

- Kan er parkeerbeleid komen zodat auto’s niet meer op de stoepen mogen parkeren, zodat ik als oudere 

en minder valide gewoon gebruik kan maken van de stoep om te lopen? 

Antwoord bestuur PBO: We denken niet dat er binnen Oldemarkt een ander parkeerbeleid kan worden 

gevolgd dan in de gemeente Steenwijkerland. Parkeren op de stoep is niet toegestaan en kan bij overlast 

worden gemeld bij de Handhavers van de gemeente Steenwijkerland.  

 

- Het bomenplan in de Zwartehofslaan: de gemeente zou dit jaar de volgende 6 bomen rooien en 

vervangen. Gebeld en ze geven aan dit jaar dit niet te doen. Wil PBO navraag doen? 

Antwoord bestuur PBO: Dat is vervelend om te horen en ook niet afgesproken. PBO pakt dit op en 

komt hier op terug. 

 

-    Lange Pad: In het Jaarverslag 2021 wordt gemeld dat het Lange Pas is aangepakt. En dat klopt     

     wat betreft het onverharde deel aan het begin, maar verderop is er niets aan gedaan. Er zitten  

     namelijk een hele serie boomwortel ‘bulten’ in en die zijn erg vervelend voor fietsers. Ook  

     zitten in het klinkergedeelte veel ‘putten’ die ook niet bevorderlijk zijn voor mensen met  

     rugklachten. Kan PBO de gemeente vragen om dit op te lossen? Verder is een deel van de     

     paden in de Viever ook aangepakt, maar waarschijnlijk was het materiaal op, want zomaar    

     opeens houdt de verharding op. Stel voor om alle paden af te maken. 

Antwoord bestuur PBO: Dit punt wordt meegenomen in het overleg met de gemeente 

Steenwijkerland en wordt tijdens een schouw nader bekeken door PBO en de gemeente 

Steenwijkerland. 

 

-    Verlichting nh kerk: De hele winter is de aanlichting van de nh kerk uit, wat is daarvan de    

      reden? 

Antwoord bestuur PBO:  De reden is onduidelijk. De storing lijkt niet verholpen te worden na diverse 

inspecties. PBO neemt dit punt op met de gemeente Steenwijkerland. 
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-    Publicatiebord Hoek Hoofdstraat/Klaas Muisstraat: Genoemd publicatiebord ziet er smerig en   

     vies uit. En het is van PBO. Ook wordt het bord slecht bijgehouden. Oude berichten worden niet  

     verwijderd. Ook affiches die ingeleverd worden bij de persoon die het zou plaatsen worden  

     gewoon niet opgehangen. Misschien kan er een vrijwilliger gevonden worden die het gaat  

     beheren? 

Antwoord bestuur PBO:  Het onderhoud is uitbesteed aan een derde partij. PBO gaat hier betere 

afspraken mee maken. 

 

-  Bouwactiviteiten tegenover Coop: Het is alweer heel lang stil wat betreft de bebouwing van het  

    terrein t.o. de Coop. Ook op de site van Scheenstra, de eigenaar van de grond?? wordt met geen  

    woord gerept over plannen hiervoor. 

Antwoord bestuur PBO:  Het onderhoud is uitbesteed aan een derde partij. PBO gaat hier betere 

afspraken mee maken. 

 

-   Burgerschouw: Wordt de burgerschouw door de vrijwilligers nog gedaan? 

Antwoord bestuur PBO:  Dit wordt niet meer door vrijwilligers gedaan.  

 

-   Onderhoud bermen Hareweg en De Hare: De bermen aan het begin van de Hareweg en ook op  

    De Hare zelf zien er zeer slecht uit. In deze periode is het langs de kant zeer modderig, vooral  

    langs het speelveld. De bochten hebben allemaal diepe kuilen. Langs het eerste stuk van de  

    Hareweg is het ook een modderbad aan de kanten. Er liggen wel van die grasbetonstenen, maar  

    die liggen veel te laag. Al deze bermen horen bij de bebouwde kom, waar regelmatig de  

    bloemperken vernieuwd worden, maar waarom dit stuk bebouwde kom niet wordt  

    onderhouden weet ik niet. Is hierover overleg mogelijk met de gemeente? 

Antwoord bestuur PBO:  Dit punt wordt meegenomen in het overleg met de gemeente 

Steenwijkerland en wordt tijdens een schouw nader bekeken door PBO en de gemeente 

Steenwijkerland. 

 

-   Onderhoud van de slootjes op De Hare: Voorheen werden deze onderhouden door de Noord  

    West groep en zag alles er keurig uit, nu is het in de zomer een chaos en moeilijk om je eigen     

    tuin is hierdoor te onderhouden. Kunnen deze in overleg met de gemeente wat vaker    

    opgeknapt worden? 

Antwoord bestuur PBO:  Dit punt wordt meegenomen in het overleg met de gemeente 

Steenwijkerland en wordt tijdens een schouw nader bekeken door PBO en de gemeente 

Steenwijkerland. 

 

- Scherm Coop: Wat is er aan de hand met het scherm in de Coop, dat nu al meer dan 3 maanden niet 

werkt. 

Antwoord bestuur PBO:  Wordt opgelost door de leverancier. Waarom de storing ontstaat is 

onduidelijk. 

 

- Telefonische vraag beantwoord: Gaat het pontje over de Linde eruit? Antwoord: Nee, dat was geopperd 

door Weststellingwerf tijdens een interview, maar blijft gewoon in de vaart. 
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4. Jaarverslag 2021 

Het jaarverslag is dit jaar middels een mooie folder huis-aan-huis verspreid in Oldemarkt en door alle leden 

te lezen. Ook is deze online te downloaden op: https://oldemarkt.info/wp-content/uploads/Jaarverslag-

PBO-2021-2022.pdf 

 

Een aantal punten worden d.m.v. een presentatie toegelicht. Gert ter schure presenteert de terugblik, Wilco 

Verschuren de update inzake ondernemers vereniging, Margo Veenstra inzake Winkeliers, Yvo Booisma de 

vooruitblik en Karla Bult de eindbalans 2021 en begroting 2022. 

 

Terugblik 2021 (Gert ter Schure) 

• Oldemarkt in het nieuws 

• Verbetering Lange Pad 

• Vernieuwing Toppunt 

• Verkeersomleiding Boterberg 

• Plaatsing Elektrische laadpalen 

• Uitvoering Bomenplan Zwartehofslaan 

• Aanpassing Kruisstraat deel III 

• Oldemarkt bedankt! 

 

Ondernemend Oldemarkt (Wilco Verschuren) 

• Covid periode 

• Openlucht theater Tolhekke 

• Sint Maarten optocht verzorgd door Ondernemend Oldemarkt 

 

Winkeliersvereniging Oldemarkt (Margo Veenstra) 

• Kegelen met Winkeliers 

• Succesvolle decemberactie 

 

Vooruitblik 2022 (Yvo Booisma) 

• Stimulering evenementen 2022. Na de Corona crisis wil PBO middels gelden nieuwe en bestaande 

evenmenten stimuleren om weer persoonlijk contact te stimuleren (mits toegestaan). 

• Opwaardering Marktplein; toelichting op het proces en eerste plannen 

• Ontwikkeling Sociale huurwoningen aan het Marktplein 

• Initiatief elektrische deelauto in samenwerking met ECO 

• Mobiliteitshub in Oldemarkt 

• Vooruitblik Ondernemend Oldemarkt door Wilco Verschuren 

 

5. Jaarrekening 2021 & Begroting 2022 

De penningmeester Karla Bult, licht met behulp van een presentatie de jaarrekening 2021 toe en tevens de 

begroting 2022.  PBO heeft 2021 afgesloten met een positief resultaat van € 4.524,88. De reden voor de 

beperkte uitgaven is de Corona crisis. Komend jaar, 2022, wil PBO daarom ook extra stimulans brengen voor 

de inwoners door meer geld uit te geven.  

 

Er zijn geen vragen vanuit de leden. 

 

 

https://oldemarkt.info/wp-content/uploads/Jaarverslag-PBO-2021-2022.pdf
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6. Verslag kascommissie 2021 en benoeming kascommissie 2022 

• Per e-mail is op 3 februari 2022 het verslag van Gerard ten Have en Gert-Jan Prakken binnengekomen. 

Deze hebben via Zoom met de penningmeester de stukken bekeken en akkoord bevonden. De stukken 

zijn door de commissie getekend en online in te zien op: www.oldemarkt.info/plaatselijk-belang-

oldemarkt  

• Benoeming kascommissie 2022: Hein Dijkstra en Gert-Jan Prakken (2e jaar). Gerard ten Have is aftredend 

en wordt door het bestuur en leden bedankt middels een applaus. Alle leden zijn akkoord gegaan met de 

benoemingen. 

 

7. Bestuursverkiezing 2022 

• Uittredende bestuursleden: Karla Bult (Penningmeester), Annelies van Wijk en Dennis Hottinga 

• Herkiesbaar: Wilco Verschuren (Ondernemend Oldemarkt), Margo Veenstra (Winkeliers) 

• Nieuw: Janet Bakker (Penningmeester), Willem Beunis (Ondernemers), Gera Molenboer 

• De leden zijn unaniem akkoord gegaan met de benoemingen voor het bestuur van PBO in 2022 en wordt 

afgesloten met applaus. 

 

8. Rondvraag 

De volgen vragen zijn behandeld door de voorzitter: 

 

- Komt er ook een rondweg om Oldemarkt? 

Antwoord: PBO is hier niet van op de hoogte en zal dit punt navragen bij de gemeente Steenwijkerland. 

- Wordt de Oekriense vlag ook opgehangen in Oldemarkt? 

Antwoord: PBO is hier niet van op de hoogte en zal dit punt navragen bij de gemeente Steenwijkerland. 

- Zijn er ontwikkelingen bij driewegsluis? 

Antwoord: De plannen inzake driewegsluis zijn gedeeld middels inloopavonden georganiseerd door de 

Gemeente Weststellingwerf. Het is nog niet helemaal duidelijk wanneer gestart gaat worden met de 

realisatie (mogelijk na de gemeentelijke verkiezingen). 

 

9. Afsluiting 

De voorzitter sluit rond 20:30 vergadering en dankt alle leden van harte met aanwezigheid.  

 

10. Presentatie film ‘Vrijheid’ 

Na een korte pauze en installatie van Robert Punter begint zijn presentatie. De ontwikkeling van de film 

wordt door Robert toegelicht en het team dat hem heeft geholpen. Middels fragmenten van de film wordt 

een impressie gegeven van het proces, het verhaal en de personages. Een indrukwekkende presentatie, 

waarvoor de voorzitter Robert hartelijk bedankt! 
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